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سرویس سیاسی- حسین مرعشی سخنگوی حزب 
کارگزاران درباره دلایل اختلاف اصلاح طلبان برای حضور 
در انتخابات دوم اسفند به روزنامه آرمان گفت: در این زمینه 
دو دیدگاه در بین اصلاح طلبان وجود داشــت. یک دیدگاه 

معتقد بود مردم از وضعیت موجود جامعه رنجیده هســتند 
و از ســوی دیگر پایگاه اجتماعی اصلاح طلبان نیز آمادگی 

حضور در انتخابات را ندارد.
وی افــزود: دلیلی که این گروه ارائه می کردند کارکرد 

ضعیــف مجلس و دولــت بود. دیدگاه دیگــر اما به دنبال 
مشــارکت در انتخابات بود. در حزب کارگزاران سازندگی 
این موضوع مورد بحث قرار گرفت که هدف اصلی تشکیل 
شــورای عالی سیاستگذاری حضور در انتخابات بوده و به 
همین دلیل باید تلاش کنیم مردم را برای حضور در انتخابات 

متقاعد کنیم.
سخنگوی حزب کارگزاران سازندگی درباره انتقادات 
کارگــزاران به رئیس دولت اصلاحــات، تصریح کرد: اگر 
انتقادی صورت می گیرد به دلیل این است که ما انتظار داریم 
رئیس دولت اصلاحات در تصمیم گیری ها نقش پررنگ تری 
ایفا کنند. ما امیدواریم رئیس دولت اصلاحات اعمال مدیریت 
بیشتری در مورد ضعف های جریان اصلاحات داشته باشند 

تا بتوانیم در آینده این ضعف ها را پوشش بدهیم.
مرعشــی با بیان اینکه برخی از دوستان علاقه دارند 
رئیس دولت اصلاحات را منحصر به خود کنند، گفت: این 
نظر برخی از دوستان است که ما به نظر آنها احترام می گذاریم 
امــا این دیدگاه را به حال جریان اصلاحات مفید نمی دانیم. 
]البته[ ما معتقد به ساختار جدید رهبری در جریان اصلاحات 
هستیم که در این ساختار جدید نیز رئیس دولت اصلاحات 

نقش محوری دارند.

سرویس سیاســی-  فعال سیاسی 
اصولگرا گفت: قبل از انتخابات مجلس هم 
حــرف مان این بود که نیروهای انقلاب با 
هر گرایشی اگر به هر دلیل و بهانه ای دنبال 
ســهم خواهی افتادند به پیکره این جریان 
آســیب می زنند. کماکان همان شرایط را 

ما داریم، حتی حساس تر هم شده است.
اصولگرایان بعد از پشت سر گذاشتن 
پیچ انتخابات به گردنه انتخاب هیأت رئیسه 
مجلس رسیدند. شواهد و قرائن حکایت 
از آن مــی کرد که چالــش دوم از چالش 
اول سخت تر باشــد اما نیروهای انقلابی 
اصولگرا مکانیزمی را تعریف کردند تا قدم 

به قدم بر تفرق حاکم فائق آیند.
در گام نخست با توافق تمام سلایق 
اعــم از ســنتی ها، پایداری هــا، قالیبافی 
هــا و احمدی نژادی ها شــورای مرکزی 
فراکســیون نیروهای انقلاب با 56 عضو 
تشکیل شد و قرار است نخستین نشست 
خود را برگزار کند. وظیفه این شورا تدوین 

اساســنامه و برگزاری نخســتین مجمع 
عمومی فراکسیون قبل از آغاز کار رسمی 

مجلس یازدهم است.
امــا حالا پایداری ها انقولت آوردند 
و در همین گام اول بنا را بر ســهم خواهی 
گذاشتند؛ آنها معترضند که چرا در جمع 6 
نماینــده حاضر از حوزه انتخابیه تهران در 
شورای مرکزی فقط یک نفر پایداری است 
و بقیه از ســلایق دیگر هستند. آنها تهدید 
کردند که اگر 3 نماینده نداشــته باشند کل 
مکانیزم طراحی شــده را تحریم می کنند 
و راه دیگــری در پیش می گیرند. پایداری 
ها نشــان دادند با چنین هربه ای توانستند 
شــورای ائتلاف نیروهــای انقلاب را در 
آســتانه انتخابات مجلس یازدهم به عقب 
نشــینی وادار کنند تا ترکیب لیست تهران 
بنا به ذائقه آنها تنظیم شود. حالا این موضع 
جدید جبهه پایداری با واکنش چهره های 

اصولگرا مواجه شده است.
مرتضــی طلایــی درباره تشــکیل 

شورای مرکزی فراکسیون نیروهای انقلابی 
بــرای فراهــم آوردن مقدمــات انتخاب 
اعضای هیأت رئیســه مجلس یازدهم به 
نامه نیوز گفت: یک فراکســیون نیروهای 
انقلاب برای مجلس آینده شــکل گرفت 
و همه نمایندگان اصولگرا با گرایش های 

مختلف در ذیل آن تعریف شدند.
وی افزود: همه این تلاش ها برای آن 
است که قبل از آغاز رسمی دوره یازدهم، 
سلایق مختلف اصولگرا هماهنگی ها برای 
تعیین هیأت رئیســه مجلس و کمیسیون 
های تخصصی را انجام می دهند بنابراین 
معتقدم فی نفســه اتفاق خوب و باارزشی 

رخ داد که امیدواریم منجر به نتیجه شود.
ایــن فعــال سیاســی نزدیــک به 
محمدباقر قالیبــاف در واکنش به موضع 
جدید جبهه پایداری برای گرفتن کرســی 
های بیشــتر در شــورای مرکزی 56 نفره 
فراکسیون نیروهای انقلاب اظهار کرد: قبل 
از انتخابات مجلس هم حرف مان این بود 
که نیروهای انقلاب با هر گرایشی اگر به هر 
دلیل و بهانه ای دنبال سهم خواهی افتادند 
به پیکره این جریان آسیب می زنند. کماکان 
همان شرایط را ما داریم، حتی حساس تر 

هم شده است.
وی افزود: منتخبانی که رأی آوردند 
و به مجلس راه یافتند حالا باید پاســخگو 
باشند. لذا هر گونه سهم خواهی یعنی دور 
شدن از آرمان ها و شعارهای و راهبردهایی 
کــه از یک مجلس انقلابی انتظار می رود. 
حامیان نیروهای انقلاب به مجلس یازدهم 
دلبســته اند تا این مجلس بتواند با روحیه 
و رویکــردی جهادی و انقلابی مســائل 

و مشــکلات کشــور را حل و فصل بکند 
بنابراین این چنین سهم خواهی هایی می 
تواند مجلس را از هم اکنون به حاشیه ببرد 

و دچار چالش های دیگری کند.
طلایی دربــاره احتمال تکرار عقب 
نشــینی شــورای ائتلاف مقابل خواست 
پایــداری گفــت: هر کس خــودش را 
پرچمــدار گفتمان انقلاب و ارزش ها می 
داند موظف است از اصول و شاخص ها و 
ملاک ها دفاع کند و دنبال شایســته گزینی 
برای اداره مجلس باشــد. اگر کسی برای 
کســب رضایت دیگری یا این گروه و آن 
گــروه از این اصول کوتاه بیاید، در واقع به 
نوعی معامله گری روی آورده است که امر 

پسندیده ای نیست.
وی بــا بیــان اینکه همــه نیروهای 
انقلاب باید مقابل هــر نوع زیاده خواهی 
و ســهم خواهی محکم بیایســتند، درباره 
احتمال جدایی پایداری از مکانیزم شورای 
ائتلاف برای انتخاب هیأت رئیسه مجلس 
افزود: اتفاق خاصی نمی افتند، آنها چند در 

مجلس هستند که رأی نمی دهند.
این فعال سیاســی اصولگرا درباره 
تخمیــن 100 نفــری وزن پایداری ها در 
مجلس آینده یادآور شد: این طور نیست. 
ادوار گذشته هم نشــان می دهد اتفاقاتی 
کــه در صحن مجلس رقم مــی خورد با 
آنچه برخی گروه ها ادعا می کنند متفاوت 
است. نماینده وقتی وارد مجلس شد بنا بر 
اقتضائات محیط داخل پارلمان تصمیم می 
گیرد بنابرایــن از حالا نمی توانیم بگوییم 
منتخبــان دوره یازدهم نزدیــک به کدام 

گرایش ها هستند.

ســرویس سیاســی-  وزیر امور 
خارجــه آمریکا در اظهاراتی مدعی شــد 

که ایران منابع مالی خود را صرف "ترویج 
تروریسم" می کند. 

وزارت خارجــه آمریــکا به نقل از 
مایــک پمپئو وزیر امــور خارجه آمریکا، 
نوشــت: نظام ایران ادعــا میکند که پول 
کافــی برای حمایت از مردمش را ندارد و 
خواستار لغو تحریم ها است اما ما می دانیم 
کــه آن ها در حال خرج ثروت شــان برای 

تروریسم هستند.

وزارت خارجــه آمریکا همچین در 
توییت دیگری به نقل از پمپئو نوشت: مردم 
آمریکا باید بدانند که رئیس جمهور دونالد 
ترامپ متعهد است که از تمام ابزارهایمان 
اســتفاده کند تا نگذارد دســت ایرانیان به 
ســلاح های متعارف بیشــتری برسد. من 

قانع شده ام که ما این توانایی را داریم.

مرتضی طلایی فعال سیاسی اصولگرا :

کماکان همان شرایط را داریم، حتی 
حساس تر هم شده است

تکرار ادعاهای پمپئو علیه 
ایران

 حسین مرعشی سخنگوی حزب کارگزاران:

کارگزاران معتقد به ساختار جدید رهبری 
در جریان اصلاحات است

سخنگوی حزب کارگزاران گفت: برخی علاقه دارند رئیس دولت اصلاحات را منحصر به خود کنند که ما این دیدگاه را مفید نمی دانیم
 والبته معتقد به ساختار جدید رهبری در جریان اصلاحات هستیم.

علیهایرانشهادتمیدهد
به جز سعید ملایی وحید سرلک که پیش از این از تیم ملی رفت و تغییر تابعیت داد، 
به همراه محمد منصوری، مربی ملایی نیز کســانی هستند که می خواهند بیایند و به نفع 
فدراسیون جهانی در دادگاه صحبت کنند. روزنامه شرق نوشت: رابطه فدراسیون جودوی 
ایران با فدراسیون جهانی این رشته زمانی شکراب شد که سعید ملایی، جودوکار سرشناس 
ایران، در رقابت های قهرمانی جهان جودوی سال گذشته برای چندمین بار مقابل نماینده 
اسرائیل قرار نگرفت و از مبارزه با او امتناع کرد. ملایی بعد از این مسابقات به آلمان مهاجرت 
کرد و آنجا خبر داد که دیگر حاضر نیست به ایران برگردد. سعید با این ادعا که مسئولان 
ورزش ایران او را چندین بار تحت فشار گذاشته اند تا عمدا ببازد و مقابل رقیب اسرائیلی 
وزن خودش، ساگی موکی، قرار نگیرد درخواست پناهندگی داد. حالا هیئت ایرانی باید 
۲۷ شهریور در دادگاه CAS حاضر شود تا دفاعیات خود را برای رفع تعلیق فدراسیون 

جودو مطرح کند.

اخبار ویژه ...

نقش۱۰۰نفر

اخراجیها

پادرمیانیکرد

عالیجنابسکوت

بایدمحققشود

واکنشایران

بهقوهقضاییهرفت

درارتباطاست

محمودکریمی

محمدرضا منصوری عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی با اشاره 
به آنکه 100 نفر سود عمده تولید خودرو در کشور را می برند گفت: اشتباه خودروسازان 
در عرضه کمتر خودرو موجب وسوسه دلالان برای جولان در بازار خودرو شده و همین 
اقدامات سوداگری منجر به گرانی خودرو شده است. دپو کردن خودرو های غیرکامل از 

سوی خودروسازان در گرانی های اخیر بی تأثیر نبوده است.

روزنامه کیهان نوشــت: ضعف مجلس دهم و اتفاقات حاشیه ای که بعضا به سبب 
کار های برخی نمایندگان مجلس دهم روی داد شورای نگهبان را مصمم تر کرد که در تایید 
صلاحیت افراد دقیقتر از همیشه عمل کند. حالا این جماعت که ترکیبی از ردصلاحیت 
شدگان از سوی شورای نگهبان و مردم هستند به مصوبه های بی خاصیت برای انتقام گرفتن 
روی آورده اند. یکی از نمود های عصبانیت از شورای نگهبان و مردم مصوبه ای عجیب و 
غریب است که اخیرا برای به اصطلاح اصلاح قانون انتخابات با قید دو فوریت مطرح شد.

مهدی چمران، رئیس اســبق شورای شهر تهران، با اشاره به برخی صحبت ها مبنی 
بر وجود اختلاف در بین اصولگرایان بر سر ریاست مجلس شورای اسلامی، گفت: باید 
دید که منظور از اختلاف چیست و اگر منظور این است که یک تعدادی کاندیدا هستند 
که باهم رقابت می کنند این یک امر طبیعی است و اگر این اختلاف نظر نباشد شاید یک 
مقدار غیر طبیعی باشد. این موضوع به این معناست که ممکن است تعداد افرادی هم که 
می خواهند رئیس مجلس شوند زیاد باشد؛ لذا ما نمی توانیم این را به عنوان یک اختلاف 
عمقی و ریشه ای ببینیم و کسانی هم هستند که کاندیدا شدند و حتی ممکن است که همین 
تعداد وارد صحن مجلس شــوند، کاندیدا شــده و رقابت کنند و در نهایت کسی که رای 

بیشتری بیاورد رئیس مجلس خواهد شد.

مهــدی زاده گفــت : چرا با وجود تمام ضعف هــا و انتقاداتی که پیرامون عملکرد 
لیست امید مطرح شد سعی در اصلاح جبران امور نشد. محمد رضا عارف طی چند سال 
حضورش در مجلس چند بار نطق پیش از دســتور داشته است! کدام سخنرانی آتشین و 
نطق ماندگار را در مجلس انجام داد. در کدام یک از نطق هایش از مشکلات مردم سخن 
گفته است. چرا بعد از انتخابات مجلس این طیف ارزیابی خود را در مورد انتخابات مجلس 
ارائه نداد و هیچ نظرخواهی نکرد که علت عدم موفقیت چه بوده. آنچه مهم است این که 

امید همچنان باقی است.

عباس عبدی، فعال اصلاح طلب گفت: آیت الله سیستانی حکومت عراق را مشروع 
می داند که شیعه و سنی و غیرمسلمان در آن حضور دارند. کافی است رای چنین فقهایی  
ملاک اعتبار باشد تا همین قانون اساسی، زمینه ساز شکل گیری وضعیت دیگری شود. هر 
خواستی را باید از طریق سیاست اصلاح طلبی جلو ببریم. حالا اگر روزی مردم روشی به جز 
سیاست اصلاح طلبانه را در پیش گرفتند، ما اگر با آن ها موافق باشیم، به آن ها می پیوندیم. در 

غیر این صورت در خانه می نشینیم و مردم هم کار خودشان را انجام می دهند.

عباس موسوی، سخنگوی وزارت امور خارجه درباره برخی اخبار مبنی بر دستگیری 
تعدادی از شــهروندان افغانستانی در مرز های دو کشور طی روز های اخیر اظهار داشت: 
در تماس نزدیک با مقامات افغانستانی هستیم؛ هم مقامات ارضی و هم مقامات سیاسی 
و دیپلماتیک. این مسئله از سوی مقامات مرزبانی ایران رد شده و صحت ندارد، اما اینکه 
تعدادی از شهروندان افغانستانی جان خود را از دست دادند، ما هم ناراحت هستیم. وی 
با بیان اینکه تلاش برخی برای برهم زدن روابط دو کشــور در منطقه است، تصریح کرد: 
ایران اقدامات دیپلماتیک خوبی را شــروع کرده تا وحدت ملی و دولت آشــتی در کابل 
شکل بگیرد. این نوع اخبار به نوعی برای به حاشیه بردن تلاش های ایران است. شهروندان 
افغانســتان همیشه برای ما محترم بوده و هستند و توصیه می کنیم رسانه ها و مقامات دو 
کشور متوجه دسیسه ها باشند و اعلام هم کردیم حداکثر همکاری را برای مشخص شدن 

حادثه خواهیم کرد.

نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جریان جلسه علنی مجلس گزارش کمیسیون 
آموزش در مورد موضوع پذیرش و نحوه جذب آقای حســین فریدون برای تحصیل در 
مقطع دکتری را بررسی کرده و در نهایت با اعمال ماده ۲3۴ آئین نامه داخلی مجلس شورای 
اسلامی و ارجاع پرونده وی به قوه قضاییه موافقت کردند. سخنگوی کمیسیون آموزش 
و تحقیقات مجلس شورای اسلامی متن گزارش تهیه شده در خصوص پذیرش و نحوه 
جذب آقای حسین فریدون برای تحصیل در مقطع دکتری را در جریان جلسه علنی مجلس 
قرائت کرد. در قسمت جمع بندی این گزارش آمده است که کمیسیون آموزش و تحقیقات 
و فناوری با بررسی تمامی مستندات قابل دسترسی و استماع اظهارات مسئولان ذی ربط 
اعلام می دارد در موضوع ارجاعی در خصوص پذیرش و نحوه جذب آقای حسین فریدون 
برای تحصیل در مقطع دکترا تخلفات و عدم رعایت شئونات قانونی در موارد ذیل ثابت 
شده و کمیسیون در صورت رای مثبت نمایندگان خواستار ارسال پرونده به قوه قضاییه و 

مرجع ذی صلاح اداری است.

ســخنگوی وزارت خارجه کشــورمان در مورد ادعا های منتشر شده در یکی از 
روزنامه های صبح تهران مبنی بر این که سفیر آلمان در تهران یک افسر اطلاعاتی است 
که با تل آویو نیز در ارتباط است، گفت: مرجع تشخیص، مسائل امنیتی و مسائل مرتبط 
با این موضوع وزارت اطلاعات است و یک رسانه نمی تواند بر اساس گزارش های خود 

چیزی را به کسی در این زمینه منتسب کند. 
وی با بیان این که »دیپلمات های خارجی که در تهران برای انجام وظیفه مســتقر 
می شــوند باید تابع قوانین جمهوری اســلامی ایران باشند و برای کار دیپلماتیک آمده 
باشــند و در این چارچوب فعالیت کنند«، ادامه داد: اگر خلاف این موضوع اتفاق بیفتد 
وزارت اطلاعات به عنوان مسئول این امر به این موضوع رسیدگی می کند و گزارش های 

رسانه ای مبنای فعالیت ما در این گونه مسائل نیست.

مراســم مناجات خوانی محمود کریمی در دهمین شــب ماه مبارک رمضان به 
صــورت ضبطی و غیر زنده پخش شد.مراســم مناجات خوانی محمود کریمی مداح 
اهل بیت )ع( که از ابتدای ماه مبارک رمضان به صورت زنده از شــبکه ۲ ســیما پخش 

می شد، در دهمین شب ماه مبارک رمضان به صورت ضبطی و غیرزنده پخش شد.
ســیدرضا نریمانی مداح اســتان اصفهان در صفحه مجازی خود نسبت به این 
اقدام واکنش نشــان داد و گفت: این که داســتانی که اخیراً برادر عزیز، مداح مخلص 
اهل بیــت )ع( حــاج محمود کریمی در پخش زنده تلویزیــون گفتند، به جا بود یا نه، 
بماند، اما کنار گذاشــتن ایشان از پخش زنده با این حالِ خوب مناجاتی که شب ها به 
مردم می داد، واقعاً کار خیلی زشــت و به دور از انصاف بود. خیلی ها شب ها به عشق 
صدا و حال خوب ایشــان مخاطب این برنامه بودند اما... قضاوت نمی کنم، اما بســته 
شدن مسجد ارک تهران و گرفتن آنتن زنده آقای کریمی به خاطر یک اشتباه کوچک، 
کار درستی نبود.رســانه ملی در این خصوص تاکنون واکنشی نداشته است، اما قطعا 
این اقدام بعد از نقل حکایت این مداح اهل بیت )ع( در خصوص تحول یک قمارباز 

در هیأت صورت گرفته است.

شمس الدین حسینی  مطرح کرد؛

توافق وزرای احمدی نژاد بر سر 
ریاست مجلس یازدهم 

عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها : 

بزرگ ترین فساد در کشور 
پارتی بازی است

سرویس سیاسی- وزیر اقتصاد دولت نهم و دهم گفت: از آنجایی که اولویت و مطالبه اصلی 
مردم، مشکلات اقتصادی است و تعدادی از منتخبان تأکید داشته اند که باید به مسائل اقتصادی 

مردم بپردازیم، من کاندیدای ریاست مجلس خواهم شد.
شــمس الدین حسینی، وزیر اقتصاد دولت نهم و دهم و منتخب مردم تنکابن، در مجلس 
یازدهم در خصوص جلســه ای که هفته گذشته با حضور هفت نفر از منتخبان مجلس یازدهم 
برگزار شــد، اظهار کرد: در حال حاضر مجلس ۲۷6 نماینده دارد که این ۲۷6 نفر برای مجلس 
تصمیم گیری می کنند و هیچ اقلیتی در داخل مجلس و هیچ مجمعی بیرون مجلس در خصوص 
تشــکیل ارکان مجلس نمی تواند تصمیم بگیرد. وی با بیان اینکه در بین نمایندگان، نماینده تر 
نداریم، گفت: در ادوار گذشته مجلس نه تنها نماینده تر داشتیم، بلکه نماینده ترین هم داشتیم اما 
بنا است که در این دوره هیچ شخصی نماینده تر نباشد، بر همین اساس همه نماینده ها با یکدیگر 
برابرند و تمامی تصمیمات در صحن مجلس اتخاذ می شود. حسینی اضافه کرد: فراکسیون ها  و 
جریان های فراکسیونی که باید از اکثریت نسبی و رقم و رمق کافی برخوردار باشند، این فرایندها 
را تسهیل می کنند. بنابراین اخبار منتشر شده مبنی بر اینکه جمعی هفت نفره برای هیأت رئیسه 

مجلس تصمیم گرفتند، صحت ندارد.
وی با بیان اینکه جلسه ای که برگزار شده در حد مشورت بوده است، گفت: هر نماینده ای  
حق یک رأی دارد و خود نمایندگان تصمیم می گیرند که چه اشخاصی را به عنوان رئیس و نواب 
انتخاب کنند. حسینی با بیان اینکه در جلسه ای که هفته گذشته تشکیل شد، دوستان در خصوص 
یکسری از اصول با یکدیگر مشورت کرده اند، گفت: چندی پیش در جلسه ای که دوستان شورای 
مرکزی مؤتلفه تشکیل دادند و تعدادی از نمایندگان در آن حضور داشتند، من به صراحت گفتم 
که وحدت در اصول، بسیار فرخنده است اما وحدت در افراد نه تنها وحدت نیست بلکه حرکت 
به سمت تمرکز است؛ محتوای جلسه هفته گذشته نیز مشورت در خصوص یکسری از اصول 

بوده و اصلا در آن جلسه بحث انتخاب رئیس و هیأت رئیسه مطرح نبوده است.
وزیر اقتصاد دولت نهم و دهم با بیان اینکه قطعاً من کاندیدای ریاست مجلس خواهم شد، 
گفت: از آنجایی که اولویت و مطالبه اصلی مردم، مشکلات اقتصادی است و تعدادی از منتخبان 
تأکید داشتند که باید به مسائل اقتصادی مردم بپردازیم، من کاندیدا خواهم شد چون فکر می کنم 

مجلس باید با اولویت و نگاه اقتصادی اداره و مدیریت شود.
وی افزود: الآن هیچ شخصی رسماً کاندیدا نیست و کاندیداتوری باید در صحن صورت 
بگیرد؛ هر ۲۷6 نماینده می توانند در صحن کاندیدا شوند و شانس خود را برای خدمت و مسئولیت 
بیشتر بیازمایند. منتخب مردم تنکابن و  رامسر در مجلس یازدهم اضافه کرد: مجلس رئیس از 
پیش تعیین شده ندارد و هیچ گروهی بیرون از صحن نمی تواند برای مجلس تصمیم بگیرد؛ اینکه 
گروهی فکر کنند از قبل می توانند کسی را به عنوان رئیس یا هیأت رئیسه یا رؤسای کمیسیون ها 
القا کنند، خلاف قانون اساسی و مشی پارلمانی و مردم سالاری است. حسینی اظهار کرد: من به 
استقلال و عزت رأی تک تک نمایندگان باور دارم، لذا مطمئناً رئیس و هیأت رئیسه در صحن 
تعیین خواهند شد.   وی ادامه داد: فراکسیون ها هم تاکنون جلسه ای در خصوص تصمیم گیری های 
مربوط به ریاست مجلس نداشته اند. به گفته حسینی چهره های خوبی در مجلس یازدهم حضور 
دارند که ظرفیت ریاســت مجلس را دارند.وی در خصوص تشکیل فراکسیون توسط مدیران 
دولت نهم و دهم نیز گفت: بالغ بر 50 نفر از مدیران دولت نهم و دهم بدون هرگونه سازماندهی 
و هماهنگی از قبل در مجلس یازدهم راه یافته اند. از آنجایی که این افراد دارای ســوابق تجربی 
شناخته شده هستند و همچنین تعداد قابل توجهی از نمایندگان ادوار گذشته نیز در دولت های 
نهم و دهم کار کرده اند؛ یک ظرفیت جدید در مجلس به وجود آمده و ما در تلاش هستیم این 
ظرفیت را در مسیر خدمت به کشور به کار بگیریم و خوشبختانه اقبال به این تصمیم زیاد است.

وزیر اقتصاد دولت نهم و دهم افزود: جلساتی تشکیل خواهیم داد که چگونه از ظرفیت های 
مجلس و ظرفیت های این مدیران برای خدمت بیشتر استفاده کنیم. بین خودمان نیز توافق کرده ایم 

که یک نفر از ما برای ریاست مجلس کاندیدا شود.

ســرویس سیاسی-یک عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها گفت: بزرگ ترین 
فساد در کشور پارتی بازی است که رانت ایجاد می کند و در نهایت در بخش های مختلف برای 
کشور زیان دهی به همراه دارد.  شهاب الدین بیمقدار درباره انتظاراتی که از مجلس یازدهم می 
رود، بیان کرد: از مجلس یازدهم که شعار اصلاح وضعیت معیشتی مردم را سر می دهد انتظار می 
رود در گام اول قوانین دست و پاگیر را کنار بزند. از سوی دیگر قوه قضاییه نیز در کنار مجلس 

باید به میدان آمده و با مفسدان اداری برخورد کند.
وی ادامه داد: یکی از فســادهایی که همواره در کشــور نسبت به آن اغماض می شود کم 
کاری و بی مسئولیتی است. فردی که برای یک پست مدیریتی ۲0 میلیون حقوق می گیرد اما از 
زیر مسئولیتش شانه خالی می کند یک مفسد است. بزرگ ترین فساد در کشور پارتی بازی است 
که رانت ایجاد می کند و در نهایت در بخش های مختلف برای کشور زیان دهی به همراه دارد.

نماینــده مــردم تبریز در مجلس تصریح کرد: از همه مهم تر آنچه که باید مورد توجه قرار 
گیرد حل مسئله معیشت است که مجلس یازدهم شعار آن را داده است اما حل این مسئله با وفاق 
ملی انجام می شود. وفاق ملی نیز زمانی شکل می گیرد که جامعه به خودی و غیر خودی تقسیم 
نشود. مجلس یازدهم باید به این مسئله توجه داشته باشد.این عضو فراکسیون امید مجلس در 
ادامه تاکید کرد: از سوی دیگر روابط سیاست خارجی ما نیاز به ترمیم دارد. به عنوان مثال با وجود 
هزینه های مادی و معنوی ایران در عراق امروز شاهدیم که عراق همچنان مرزهایش را بر روی 
ایران بســته اســت. ما نباید به دنبال مقصر برای مشکلاتمان باشیم. اکنون در ماه رمضان بهترین 
فرصت برای بازگشت به خود و خودسازی است . با انتخاب های درست می توانیم مشکلات 
را حل کنیم.بیمقدار در پایان تصریح کرد: نباید با ارائه آمار غیر واقعی از توســعه کشــور و دادن 
شعارهای غیر عملی مردم را بی اعتماد کنیم بلکه باید به ظرفیت های کشور باز گشته و بر آن ها 
تکیه کنیم. به عنوان مثال ما صنایع پولسازی از قبیل گیاهان دارویی و روغن کشی و سایر بخش 
ها را داریم که با حمایت از این بخش ها و سوق دادن بخش خصوصی به این صنایع می توانیم 
مسیر کشور را عوض کنیم. امیدوارم از شعار زدگی فاصله گرفته و به سمت برنامه ریزی برای 

انجام کارهای عملیاتی برویم.


